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Referat af bestyrelsesmøde den 5. September 2016 

kl. 19,30 hos Henriette Welle (46).  

 

Deltagere i mødet: Henriette, Sigurd, Morten, Bente, Ole og Jesper. 

 

Dagsorden til mødet: 

 
1. Vintervedligeholdelse – aftale for 2016/2017 

 
Morten havde indhentet yderligere et tilbud fra Kathøj, som imidlertid var alt for dyrt I 
forhold til vores nuværende aftale. Da der ikke var fuldt tilfredshed med Spidsbjergs 
opgaveløsning, blev det aftalt at Morten tager kontakt med Viridis om hvorvidt det tilbud 
som blev modtaget sidste år, fortsat er gældende.  

 

2.  Drøftelse af byggeprojekt ved Rørtangvej – møde med GB-Vest. 

 
Bestyrelsen har modtaget henvendelse fra flere beboere omkring det planlagte byggeri 
mellem GB-Vest og Skibsegen.  
Bestyrelsen er desuden blevet kontaktet af GB-Vests bestyrelse dels pr. mail, dels pr. 
telefon omkring en fælles holdning til byggeriet. 
Det blev besluttet, at Sigurd repræsenterer Skibsegen på diverse møder omkring 
byggesagen. 

 

3.  Foreningens økonomi v/ Ole 

 
Ole fremlagde et regnskab for perioden 1/1 – 31/8-16. Regnskabet for denne periode 
udviser et overskud på 20.104 kr. Det ser ud til at budgettet for 2016 holder. 
 

4.  Evt. udskiftning af 30 km-skilt(e) – status v/ Bente. 

 
Der er pt. intet nyt i sagen, men Jesper lovede at tage kontakt til Helsingør kommunes 
vejafdeling, således at vi kan få en afklaring om den korrekte skiltning. 
 
 

5.  Evt. Indkøb fejemaskine og skurplads til samme v/ Sigurd. 

 
For at spare på lønkroner når området skal fejes, foreslog Sigurd at man indkøbte et 
fejeagregat til plæneklipperen. 
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Udgifterne hertil overstiger imidlertid de økonomiske rammer som bestyrelsen kan 
benytte. 
Det blev derfor besluttet, at Sigrud kontaktet Vej og Park for at høre hvad det koster at få 
fejet hele området med en “professionel” maskine der samler grus og affald op. 
Eventuelt kan en maskine lånes/lejes til formålet. 

 

6.  Stibelysning – nye lampesteder v/ Sigurd  

 
Henriette kontakter Lennard om sagen, da GRF tidligere har kontaktet Helsingør kommu-
ne om etablering af en ekstra stilampe ved nr. 40. 
Status på dette genoptages på næste møde. 
 

7. Status på vejtræer v/ Bente 

 
Bestyrelsen finder ikke belæg for stedse at udskifte de vejtræer om ikke kan gro langs 
stamvejen. Jordbundsforholdene er åbentbart ikke gode nok hele vejen. 
 

8. Øvrige emner til drøftelse. 

 
Er de ændrede vedtægter korrekt beskrevet på hjemmesiden ? 
Bente drøfter med GB-Vest, om vedligeholdelsen af legepladsen. Det synes ikke som om 
der foretages tilstrækkelig pasning af legepladsen, hvilket er en forudsætning for Skibs-
egens betaling til legepladsen. 
 

9.  Eventuelt. 

 
Næste møde i bestyrelsen er fastsat til mandag 21. november 2016. 
 


